



香港城市大學
City University of Hong Kong
Innovating into the Future

In Celebration of the 30th Anniversary

城大永續基金計劃

永恆力量
無限未來

CityUHK Endowment Campaign

Eternal Impact to Empower Generations





Professor Freddy BOEY
CityUHK President and
University Distinguished Professor
Chairperson of CityUHK Foundation

梅彥昌教授

香港城市大學校長及大學傑出教授
香港城市大學基金主席

“ Your support for the CityUHK Endowment Campaign will unlock endless possibilities, enabling us to shape a better future. Together, let’s cultivate a world transformative power and a legacy that will be admired for years to come.

您對「城大永續基金計劃」的支持將開啟無限可能，為下一代創造更豐盛的未來。讓我們一起培育改變世界的力量，成就流芳永恆的傳奇。

”

“ Carrying on the dedication to education rooted in my family, I have supported endowment at CityUHK to nurture talent through named chair professorships and student development. Join me to create a lasting impact on our future generations!

傳承家族對教育的熱忱，我已支持城大永續基金，通過冠名講座教授席和學生發展，培育人才。請您一同參與，共同為下一代創建深遠的影響。

”



Professor Herman HU Shao-ming, GBS, SBS, JP
Co-Chairperson of CityUHK Foundation Board of Governors

胡曉明教授, GBS, SBS, JP
香港城市大學基金理事會聯席主席

#1 in the world 世界排名

[Times Higher Education]
[泰晤士高等教育]

Most International Universities
in the World 2024
2024 年全球最國際化大學

#70 in the world 世界排名

#17 in Asia 亞洲排名

[QS*]

World University Rankings 2024
2024 年世界大學排名
Asia University Rankings 2024
2024 年亞洲大學排名

#82 in the world 世界排名

#16 in Asia 亞洲排名

[Times Higher Education]
[泰晤士高等教育]

World University Rankings 2024
2024 年世界大學排名
Asia University Rankings 2023
2023 年亞洲大學排名

#1 in HK 香港排名

Citations per Faculty in QS* World University Rankings 2024
QS 世界大學排名榜 2024 「教員論文平均被引用次數」

Top 100 Worldwide Universities Granted U.S. Utility Patents 2023
2023 年全球首 100 家獲頒最多美國專利的大學

*QS: Quacquarelli Symonds

**CityUHK
excels in global
university rankings**

**城大於全球大學
排名表現出色**

Lead for a Brighter and Sustainable Future

持續引領更好未來

In celebration of the milestone 30th anniversary of City University of Hong Kong ("CityUHK") in 2024 since achieving university status, supporters and alumni of the University are cordially invited to make a meaningful gift via the "CityUHK Endowment Campaign", the first-ever University-wide endowment campaign that will reinforce the strong foundation for a promising future for CityUHK and the next generations. The gifts will make a lasting impact, which will provide the University with sustainable resources for exploring new possibilities and scaling greater heights in multiple realms.

為慶祝香港城市大學（城大）於 2024 年邁進取得大學地位三十周年的重要里程碑，我們誠摯邀請各界友好及校友一同支持「城大永續基金計劃」。這是城大首個大型永續基金計劃，將為城大鞏固堅實的基礎，為大學和下一代創造更豐盛的未來。捐獻將為大學提供重要的可持續資源，使其在多個領域拓展界限，再創高峰。



Strategic Initiatives to Address Global Challenges

力臻至善 應對全球挑戰

CityUHK continues to establish and develop as a world-leading university dedicated to nurturing young talent through innovation and producing groundbreaking research and solutions to the most pressing global challenges.

Non-designated donations will be allocated to the general endowment fund for the strategic priorities of the University.

城大持續發展成為世界領先大學，致力透過創新培育年輕人才，並開展突破性研究和解決方案，應對全球各項迫切挑戰，為世界作重大貢獻。

非指定用途的捐款將撥入永續發展基金，讓大學適時開展嶄新策略性發展項目。



Endowment Funds

永續基金

Donations will be kept intact as principals and managed as endowment funds on a perpetual basis, according to the stipulated guidelines of the University. An annual income will be generated from endowment funds at a rational interest rate that is guaranteed by the University, which will be used in line with the intent of donors.

Supporters are welcome to make non-designated donations, providing the University with the greatest flexibility in responding promptly to, for example, its strategic priorities or general development. On the other hand, supporters can designate the areas of support, for example, research or student development. When a donation reaches a designated amount, naming for an individual endowment fund or other acknowledgement arrangements may be offered.

大學將按既定指引把捐款保留作本金，並以永續基金的模式永久運作及管理。大學將保證合理回報率，而每年從基金所得之收益將按捐款人的既定意向使用。

歡迎支持者作非指定用途的捐獻，使大學得以最靈活地善用資源，如用作開展嶄新策略性項目或大學整體發展。另一方面，支持者也可指定捐款的使用範疇，如用作研究或學生發展。當捐款達指定金額，大學可安排以捐款人芳名設立個別永續基金或作其他鳴謝。



Education and Research Development

教育及研究發展

CityUHK recruits and retains talents and world-class scholars who facilitate professional education, knowledge transfer, address social issues, and benefit the world at large. The designated areas of endowment funds include the following:

- College/ School development
- Named chair professorships
- Presidential assistant professors scheme
- High-impact research
- Development of research centres

城大積極招聘及延攬首屈一指的學者，促進專業教育，知識轉移，應對社會問題，貢獻人類福祉。永續基金可支持的教研範疇包括：

- 學院發展
- 冠名講座教授席
- 校長助理教授計劃
- 尖端研究
- 發展研究中心

Planned Giving 傳承捐贈

In addition to making immediate donations, you are welcome to designate CityUHK as a beneficiary of your legacy via a bequest or an insurance policy to support the CityUHK Endowment Campaign.

Being an endless contribution to the nurture of talents and the betterment of society, a legacy gift from you to CityUHK will also enable the realisation of visionary goals beyond your lifetime.

除了作即時的捐獻，您也可及早為未來作出財務安排，通過平安囑書或保單指示，把城大列為受益人，將來把遺產捐出以支持「城大永續基金計劃」。

把遺產捐贈予城大，不但能永久培育人才，回饋社會，更能讓您通過支持大學實現非有生之年所能及之前瞻目標。



Student Development 學生發展

The University is dedicated to nurturing "Heroes", future leaders who will positively impact the world, through inspirational, interactive and innovative ways of learning. The designated areas of endowment funds include the following:

- Scholarships and bursaries
- Internship and exchange programmes
- Entrepreneurship schemes
- Community services and engagement projects

大學透過啟發性、互動性和創新性學習，致力培育學生成為「Heroes」——對世界作出正面影響的未來領袖。永續基金可支持的範疇包括：

- 獎、助學金
- 實習及交流計劃
- 創業教育計劃
- 社區服務及協作項目

Donor Recognition

鳴謝安排

Your gift, in various forms in support of the CityUHK Endowment Campaign, is equally significant and sincerely appreciated.

To recognise the generous support of our donors, acknowledgement will be made as appropriate:

- Naming of individual endowment funds, buildings, facilities, professorships, research funds, student awards or programmes, etc.
- Naming ceremonies or appreciation events
- Permanent acknowledgement on the University Donor Roll
- Membership of the CityUHK Foundation
- Exclusive participation in the special events of the University

We are pleased to discuss with you and hear your views. All acknowledgement arrangements are subject to the donation amount and mutual agreement between donors and the University.

各種形式的饋贈以支持「城大永續基金計劃」，皆有助城大精益求精。我們由衷感謝每位捐款人對城大的慷慨捐贈，並誠意作出適當的鳴謝安排：

- 為個別永續基金、校園大樓及設施、教授席、科研基金、學生獎項或計劃等命名
- 安排命名典禮或鳴謝活動
- 捐款人芳名載於校園內的大學捐獻榜
- 獲邀成為城大基金會會員
- 獲邀出席大學特別活動

我們期待與您討論支持城大的方案及鳴謝安排，而所有鳴謝安排將視乎捐款金額及雙方協議而定。

Enquiries

查詢

CityUHK Development Office

城大發展處

Tel. 電話: (852) 3442 5306

Fax 傳真: (852) 3442 0119

Email 電郵: do@cityu.edu.hk



CityUHK Giving Website

捐獻城大網址

www.cityu.edu.hk/giving